
國立中興大學全英語授課技巧培訓專案

一、宗旨
為支持本校教師深化雙語教學知能培力，鼓勵教師修習全英語授課技巧課程，雙語教學推動資源中心(Bilingual Education Resource Center，下述簡稱BERC)特訂定本實施方案，並採用英國牛津全英語授課訓練中心(Oxford EMI Ltd)所研發之非同步線上證書課程「Self-Access Course: Oxford EMI Certificate for University Lecturers」以強化EMI（English as a Medium of Instruction）全英語授課量能、推動各專業領域培育兼具學術專業與溝通能力的雙語專業人才。
二、申請作業 
方案1. 
(1) 適用對象：
本校未曾參與過相關全額補助方案之 
i. 新進專任、專案教師
ii. 規劃開設全英語授課課程(EMI)、專業學術英文課程(ESAP) 、一般學術英文課程(EGAP)之專任/專案/兼任教師
(2) 申請方式：
於公告期限內填寫線上表單。
(3) 完成報名：
確定錄取後，由BERC寄發錄取通知，申請人請於期限內：
i. 繳納新臺幣5000元保證金至指定帳戶。
ii. 回傳課程參與聲明書(如附件一，中、英文版擇一填寫即可) 
未於指定期限內完成上述手續者，視同未完成報名。
(4) 結案流程：
於參與本專案當學年度7月31日前
i. 繳交結業證書(電子檔)至BERC
ii. 完成課後回饋單
完成上述手續者，保證金全額返還；逾期未完成者視同不依規定辦理，已繳之保證金不予退還。
(5) 保證金返還作業程序：
由BERC辦理退還保證金作業後，統一以電子郵件通知。
方案2.
(1) 適用對象：
本校曾參與相關全額補助方案(例如英國劍橋大學「Certificate in EMI Skills Online Course」課程全額補助案)並完成結業證書繳交，且於參與本專案當學年度開設有全英語授課課程(EMI) 、專業學術英文課程(ESAP)、一般學術英文課程(EGAP)之專任/專案/兼任教師，每人以申請乙次為限。
(2) 申請方式：
於公告期限內填寫線上表單。
(3) 完成報名：
確定錄取後，由BERC寄發錄取通知，申請人請於期限內：
i. 繳納新臺幣5000元保證金至指定帳戶。
ii. 回傳課程參與聲明書(如附件一，中、英文版擇一填寫即可) 
iii. 填寫並回寄觀課計畫表(如附件二)，於參與本專案當學年度辦理至少1次50分鐘之開放觀課(或教學演示)，並請所有參與觀課者填寫觀課表(如附件三)。
未於指定期限內完成上述手續者，視同未完成報名。
(4) 結案流程：
於當學年度7月31日前
i. 繳交結業證書(電子檔)至BERC
ii. 繳交全數觀課紀錄
完成上述手續者，保證金全額返還；逾期未完成者視同不依規定辦理，已繳之保證金不予退還。
(5) 保證金返還作業程序：
由BERC辦理退還保證金作業後，統一以電子郵件通知。

























NCHU EMI Teacher Training Program


Article 1 Program Objectives
NCHU EMI Teacher Training Program is focused towards providing a thoughtful, targeted EMI teacher professional development initiative. Funded by Bilingual Education Resource Center ("BERC"), the" Self-Access Course: Oxford EMI Certificate for University Lecturers " is adopted to strengthen participants' pedagogical skills in EMI classrooms, and to produce excellence and innovation to transform students with academic mindset, intra- and interpersonal competencies.

Article 2 Application Procedure
Plan 1.
(1) Applicable to
The following who have never attended identical fully funded projects
i. All full-time and project instructors new to NCHU.
ii. Full-Time/Project/Adjunct Instructor who plan to offer the courses which meets the definition of EMI/ESAP/EGAP as referred in《NCHU Classification Criteria for English-taught Courses》.
(2) Application for Registration:
Complete the online registration form by the designated deadline.
(3) Confirmation of Admission:
An admission notification will be sent to the accepted applicants. 
The accepted applicants shall:
i.  Pay a deposit of NT$5,000 to designated bank account within the required timeframe.
ii. Sign and return the Declaration Form (refer to Appendix 1) via email.
Should an applicant has not acted within the time limit, his/her
applications will be considered incomplete and will not be processed.
(4) Project Closure Process：
Participants are required to complete the following procedures by 31th July of the current academic year.
i. Submit the Certificate of Completion (in PDF format) to the BERC.
ii. Complete the course feedback survey
Participants who complete the above-mentioned procedures will be eligible for refunds of their deposits. Should a participant has not acted within the time limit, procedures will be deemed incomplete and the deposit paid will be forfeited and non-recoverable.
(5) Return of Deposit：
After the deposit refund has been processed, the eligible participants will receive the refund notification via E-Mail.

Plan 2.
(1) Applicable to：
Full-Time/Project/Adjunct instructors offer EMI/ESAP/EGAP course(s) in the current academic year who had had attended identical fully funded projects (e.g. "Certificate in EMI Skills Online Course" by Cambridge Assessment English) and successfully submitted the Certificate of Completions. Every applicant may only submit the application once.
(2) Application for Registration：
Complete the online registration form by the designated deadline.
(6) Confirmation of Admission：
An admission notification will be sent to the accepted applicants. 
The accepted applicants shall:
i. Pay a deposit of NT$5,000 to designated bank account within the required timeframe.
ii. Sign and return the Declaration Form (refer to Appendix 1) via email.
iii. Return the Peer Observation Planning (refer to Appendix 2); conduct at least one 50-minute class (or teaching demonstration) and invite colleagues into the participants' classes to observe lessons in the current academic year. Observer(s) shall complete the observation form (see Appendix 3).
Should an applicant has not acted within the time limit, his/her application will be considered incomplete and will not be processed.
(7) Project Closure Process：
Participants are required to complete the following procedures by 31th July of the current academic year.
i. Submit the Certificate of Completion (in PDF format) to the BERC.
ii. Return all observation forms to the BERC.
Participants who complete the above-mentioned procedures will be eligible for refunds of their deposits. Should a participant has not acted within the time limit, procedures will be deemed incomplete and the deposit paid will be forfeited and non-recoverable.
(8) Return of Deposit：
After the deposit refund has been processed, the eligible participants will receive the refund notification via E-Mail.
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OOO學年度 國立中興大學 雙語教學推動資源中心
EMI Certificate for University Lecturers
教學研習參與聲明書

本人___________________（參與人）茲願依有關規定參與雙語教學推動資源中心（簡稱BERC）辦理之「國立中興大學全英語授課技巧培訓專案」，並同意於本學年度7月31日前完成課程與相關結案程序，絕無異議。

【修課相關規定】
1. 完成結案流程之參與人，保證金全額返還；逾期未完成者視同不依規定辦理，已繳之保證金不予退還。
2. 在帳號有效期限一年以內，修習課程之參與人可在任一時間啟用課程， 
惟一旦登入課程後，必須在 90 天內完成修習4個模組課程，方能獲得修業證書。如因超過90 天之修習期限，引致需辦理展延而產生之額外費用，由參與人自行負擔。
3. 在帳號有效期限一年以內，修習課程之參與人可無限次回閱、複習所有線上相關的課程與資料。
4. 本線上課程所涵蓋之教材、演講、內容之著作權皆屬英國牛津全英語授課訓練中心(Oxford EMI Ltd)所有，未經英國牛津全英語授課訓練中心(Oxford EMI Ltd)許可，禁止對上揭課程之所有內容進行任何形式之翻拍、複製、重製、轉發、公告。如違反者，須自行負擔法律責任。


民國________年________月________日
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National Chung Hsing University OOOO Academic Year
EMI Certificate for University Lecturers
Declaration of Participation

I, ________________________ (participant) hereby declare that I have read and understood the policies for participating in the “NCHU EMI Teacher Training Program “conducted by Bilingual Education Resource Center ("BERC"). I agree to complete the course and the project closure procedures by 31th July of the current academic year. 
【Policies】
1. Participants who complete the whole Project Closure Process will be eligible for a refund of their deposit. Should a participant has not acted within the time limit, procedures will be deemed incomplete and his/her deposit paid will be forfeited and non-recoverable.
2. All participants can start the course at any point within one year from the access date, however once participants access the course for the first time, they have 90 days to finish it. Should a participant is unable to complete the course within the set timeframe, he/she will be responsible for all the additional costs incurred due to the extension request.
3. All participants can repeat the Oxford EMI videos and materials as many times as they want within one year from the account ("key") activation date. 
4. All Intellectual Property Rights in the Course Materials, Online Courses and the speeches made by trainers are, and remain, the intellectual property of Oxford EMI Ltd or its licensors, whether adapted, written for or customised for you or not. In case of violation, participants shall bear the corresponding liability for breach of contract in accordance.
All participants are not authorised to:
(1) copy, modify, reproduce, re-publish, sub-licence, sell, upload, broadcast, post, transmit or distribute any of the Course Materials without Oxford EMI Ltd or its licensors' prior written permission;
(2) record on any medium, relay by videophone or other means the Online Course given;
(3) use the Course Materials in the provision of any other course or training whether given by us or any third-party trainer;
(4) remove any copyright or other notice of Oxford EMI Ltd on the Course Materials.


Signature: _________________________
Date(yy/mm/dd):__________________________
OOO學年度國立中興大學全英語授課技巧培訓專案[bookmark: _Appendix2]Appendix2

觀課計畫表
NCHU EMI Teacher Training Program 
Peer Observation Planning template

	專案參與人(即受觀課教師)姓名
Participant Name
	

	課程名稱Course Title
	

	活動規劃Event Planning
	※適用(方案2)之參與人應於參與本專案當學年度辦理至少1次50分鐘之開放觀課(或教學演示)，觀課者須完成問卷觀課表(如附件三)，觀課表請回收後，於當學年度7月31日前繳交回雙語中心。
Participant shall conduct at least one 50-minute class (or teaching demonstration) and invite colleagues into their classes to observe lessons; additionally, every observer shall complete the observation form (See Appendix 2 ). All observation forms must be returned to the BERC by 31th July of the current academic year.

	
	活動日期
Activity
Date
	形式
Activity Categories
	觀課者
Observers
	活動內容
Details of the activity

	
	
	□
同儕觀課 
Peer observation
□
教學演示 
Teaching demonstration
	
	

	
	
	□
同儕觀課 
Peer observation 
□
教學演示 
Teaching demonstration
	
	

	
	欄位不足可自行增列 Insert new row(s) if needed.


國立中興大學全英語授課課程觀課表[bookmark: _Appendix3]Appendix3

             NCHU EMI Course Peer Observation Form
1. 課程名稱Course Title：
2. 授課教師 Lecturer： 
3. 觀課者姓名(請以正楷填寫) Observer Name(in block letters)：
4. 觀課者身份 Class Observation Conducted by 
□ 教師 Instructor            □  EMI課程TA EMI Class TA         □ 其他 Other：
5. 課程類型Course Type 
□ EGAP 一般學術英文課程 □ ESAP 專業學術英文課程 □ EMI全英語授課課程
6. 觀課日期Class Observation Date(yy/mm/dd)：
課程定義與說明 
Using the tables below, taking as reference the working definitions of EMI (English as Medium of Instruction) /ESAP (English for Specific Academic Purposes) according to which:
	【EMI】
English as
Medium of
Instruction
	1. 在EMI課程中，英語是教學的【媒介】而不是【學習目標】。授課語言、師生間互動、課程內容的傳遞、教材以及評量應 100%使用英語(國際通用語言之一)。
For EMI courses, the delivery of content, whole-class interaction, the learning materials, and the demonstration and assessment of learning outcomes (such as oral presentation, assignments, or tests) should be in English (a universal language).
2. 在(例如分組討論等)一些情況下修課學生彼此可使用慣用語言(例如：中文、台語、客語、印尼語、法語…)進行互動，以利創意發想或達成共識，後續再以英語進行課堂發表或報告。
In certain situations (such as group discussions), students enrolled in the course may interact with each other using their native language (such as Mandarin, Taiwanese, Hakka, Indonesian, French, etc.) to facilitate creative thinking or consensus building. However, students should be asked to present their discussion outcomes in English.
3. 理想上，運用EMI教學法進行的專業科目課程應儘可能鼓勵學生以英語(國際通用語言)為【媒介】練習在專業領域所需的溝通表達(說、寫)能力。
Ideally, professional subject courses conducted using EMI (English as a Medium of Instruction) teaching methods should encourage the students to engage in English speaking and writing as much as possible.

	【ESAP】
English for Specific Academic Purposes
	語言訓練課程。授課語言中/英不拘，聚焦於專業領域之英語。例如：農業英文、工程英文、生技英文，學習成效與提升相關EMI之學習成效有關。
In ESAP classrooms, instructions and activities are taken place alternatively in dual language (e.g., Mandarin and English) for students to reach good understanding. 
For example, “English for Agriculture”, “English for General Engineering”, “English for Biotechnology”. An ESAP course is to prepare students with sufficient skills, knowledge to meet eligibility requirements for an English as a Medium of Instruction (EMI) course.

	【EGAP】
English for General Academic Purposes
	語言訓練課程。授課語言中/英不拘，聚焦於一般學術之英語溝通。例如：學術溝通、英文簡報製作
A type of language acquisition course which focuses on developing 
core academic language skills. Instructions and activities are taken place alternatively in dual language (e.g., Mandarin and English). For example, "English for Academic Communication".
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教學時間分配：以一節50分鐘為單位A lecture period (50 min)
Pedagogical approach: Interaction in the classroom. 
	Activity
	Amount
	Describe your observation or insert your comment here, if applicable.

	1
	Teacher talking time (information delivery)
	
          %
	

	2
	Teacher - student(s) interaction
	
 %
	

	3
	Student - student interaction
	
 %
	

	4
	Other 
(class admin, quiet time etc.)
	
 %
	

	Total
	100%
	


各教學活動中使用英語之比例 (請於下列選項擇一打勾)
Pedagogical approach: Percentage of English used in class - please tick  the most appropriate box
	Activity
	% of English used

	
	0-25%
	25-50%
	50-70%
	>70%

	Teacher talking time (information delivery)
	
	
	
	

	Teacher - student(s) interaction
	
	
	
	

	Student - student interaction
	
	
	
	



	「語言是學習專業科目的主要障礙」對於這句話，您的看法？(請於下列選項擇一打勾，並於下方欄位簡述您的看法。)
Agree or disagree：Is language the main barrier of disciplinary content learning？ (Please tick  the most appropriate box and insert your response in the answer blank)

	非常不同意 Strongly Disagree 
	不太同意 Somewhat Disagree
	不予置評 
Neither Agree 
nor Disagree
	大致同意 Somewhat Agree
	非常同意 
Strongly Agree

	
	
	
	
	

	[Please insert your response here, if applicable.]
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